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OR.Oz.0022.40.2024 

 

PROTOKÓŁ NR 22/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 22 października 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 

do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1”. 

5.2. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru 

inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 

do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1” - zajęcie stanowiska. 

5.3. Projekt umowy z Milisystem Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie  na „Dostawę wraz 

z montażem wirtualnej strzelnicy dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ul. Wyspiańskiego 4” w ramach realizowanego konkursu ofert „Strzelnica w powiecie 

2024”. 

5.4. Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przebytym 

czternastym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż budynków garażowych wraz  

z gruntem położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego (ogłoszenie informacji o odbytym 

przetargu). 

5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie wsparcia 

finansowego trzydniowej wycieczki do Lublina dla uczniów Branżowej Szkoły I Stopnia  

Nr 3 – zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Sekretarza Powiatu o zajęcie stanowiska w sprawie kontynuacji współpracy z Witaj 

Świecie! Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku dotyczącą dostępu w 2025 roku do systemu 

Witkac.pl programu służącego do zarządzania konkursami ofert na realizację zadań 

publicznych – zajęcie stanowiska. 

5.7. Pismo Sekretarza Powiatu o zajęcie stanowiska w sprawie organizacji Powiatowego 

Jarmarku Bożonarodzeniowego wspólnie z Gminą Miejską Ciechocinek – zajęcie 

stanowiska. 

5.8. Projekt aneksu do umowy zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie dnia 20 maja 2024 r. w sprawie realizacji 

programu „Aktywny samorząd”. 
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5.9. Projekt aneksu do umowy zawartej z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w dniu 23 sierpnia 

2024 r. o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację 

„Rządowego programu dofinansowania wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych  

i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024 – 2027”. 

5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie przeanalizowania 

przedłożonych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

uwag do protokołu z kontroli doraźnej przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych  

w zakresie zadań realizowanych z zastosowaniem ustawy Prawo zamówień publicznych  

w 2024 r. i podtrzymania przez zespół kontrolny stanowiska zawartego w protokole kontroli. 

5.11. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie skrócenia przez 

Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej terminu naboru wniosków 

o dofinansowanie w ramach programu pn. "Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół” do 18 października 2024 r. z uwagi na duże zainteresowanie  

i przekroczenie dostępnej alokacji i uznania za bezzasadny projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia 

pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”. 

5.12. Projekt aneksu do umowy zawartej z radcą prawnym A.K. dnia 19 grudnia 2023 r.  

na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2024 roku. 

5.13. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała Kozala w Raciążku. 

5.14. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

5.15. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie  

do porządku obrad VI  sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego projektów uchwał Rady 

Powiatu. 

5.16. Projekt umowy z firmą e-Instytucja.pl Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na utrzymanie 

systemu teleinformatycznego e_Urząd udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz 

aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz projekt 

umowy powierzenia przetwarzania danych. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 22 października 2024 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 21/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14 października 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy 

uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 21/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 14 października 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję następującą zmianę porządku posiedzenia: 

- po pkt 5.13. wprowadzić punkt: 

„5.14. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029.”, 

- dotychczasowy pkt 5.14. staje się pkt 5.15., 

- po pkt 5.15. wprowadzić punkt: 

„5.16. Projekt umowy z firmą e-Instytucja.pl Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na utrzymanie 

systemu teleinformatycznego e_Urząd udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz 

aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz projekt 

umowy powierzenia przetwarzania danych.”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 



4 
 

 

 

 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku  

od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C 

Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – 

Etap 1”. 

W postępowaniu wpłynęło 15 ofert. Rozstrzał cenowy jest ogromny. W kilku przypadkach jest 

rażąco niska cena. W związku z czym, stosowne wystąpienia o wyjaśnienie rażąco niskiej ceny 

zostały skierowane do oferentów. Czekamy na informacje z Zarządu Dróg Powiatowych  

o ostatecznym rozstrzygnięciu postępowania.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu 

przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku 

od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1” i oczekuje na informację  

o rozstrzygnięciu postępowania i złożonych wyjaśnieniach w zakresie rażąco niskiej ceny. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – 

Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1”  

i oczekuje na informację o rozstrzygnięciu postępowania i złożonych wyjaśnieniach  

w zakresie rażąco niskiej ceny. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

15 października 2024 r. znak: DUDiM.071.26.2024 z otwarcia ofert z prowadzonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości 

Raciążek – Etap 1”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.2. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  

w trybie podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru 

inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego nadzoru inwestorskiego dla 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na 

odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1” - zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Wniosek Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie 

funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego nadzoru 

inwestorskiego dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – 

Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1”. 

Wartość zamówienia brutto 70.097,70 zł.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie 

funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego nadzoru 

inwestorskiego dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – 

Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez negocjacji na „Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz 

sprawowanie wielobranżowego nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600  

w miejscowości Raciążek – Etap 1”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 16 października 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.25.2024 wraz z wnioskiem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 11 października 2024 r. o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na 

„Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego 

nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek 

– Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap 1”, 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Projekt umowy z Milisystem Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie  na „Dostawę 

wraz z montażem wirtualnej strzelnicy dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” w ramach realizowanego konkursu ofert 

„Strzelnica w powiecie 2024”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt umowy z Milisystem Spółka 

Akcyjna z siedzibą w Warszawie  na „Dostawę wraz z montażem wirtualnej strzelnicy dla 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” w ramach 

realizowanego konkursu ofert „Strzelnica w powiecie 2024”. 

Konkurs ofert „Strzelnica w powiecie 2024” został rozstrzygnięty, otrzymaliśmy 

dofinansowanie.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w budżecie są zabezpieczone na ten cel środki finansowe. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę 

z Milisystem Spółka Akcyjna z siedzibą w Warszawie  na „Dostawę wraz z montażem 

wirtualnej strzelnicy dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego 4” w ramach realizowanego konkursu ofert „Strzelnica w powiecie 2024”  

z ceną brutto 119.187 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Milisystem Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Warszawie  na „Dostawę wraz z montażem wirtualnej strzelnicy dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” w ramach realizowanego konkursu 

ofert „Strzelnica w powiecie 2024” z ceną brutto 119.187 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 15 października 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.2.8.2024 wraz z projektem umowy z Milisystem Spółka Akcyjna z siedzibą  

w Warszawie  na „Dostawę wraz z montażem wirtualnej strzelnicy dla Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” w ramach realizowanego konkursu 

ofert „Strzelnica w powiecie 2024”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

o przebytym czternastym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż budynków 

garażowych wraz z gruntem położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego (ogłoszenie 

informacji o odbytym przetargu). 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Informacja Naczelnika Wydziału 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przebytym czternastym przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż budynków garażowych wraz z gruntem położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego (ogłoszenie informacji o odbytym przetargu). 

Sprzedaliśmy już wszystkie garaże. W czternastym przetargu sprzedaliśmy dwa garaże. Jeden 

garaż przy cenie wywoławczej 20.558 zł sprzedany został za 24.338 zł. Drugi garaż za cenę 

18.707 zł, jego cena wywoławcza 18.517 zł. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję  zatwierdzić informację Naczelnika 

Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przebytym w dniu 16 października 

2024 r. czternastym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż budynków garażowych 

wraz z gruntem położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego i podać do publicznej wiadomości 

informację o wynikach przetargu w formie ogłoszenia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził informację Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska o przebytym w dniu 16 października 2024 r. czternastym przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż budynków garażowych wraz z gruntem położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego i postanowił podać do publicznej wiadomości informację o wynikach 

przetargu w formie ogłoszenia. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia  

16 października 2024 r. znak: GN.Gg.680.26.2024 o przebytym czternastym przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż budynków garażowych wraz z gruntem położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego (ogłoszenie informacji o odbytym przetargu), stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie 

wsparcia finansowego trzydniowej wycieczki do Lublina dla uczniów Branżowej 

Szkoły I Stopnia Nr 3 – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim o udzielenie wsparcia finansowego trzydniowej wycieczki  

do Lublina dla uczniów Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 3. 

Organizator wnioskuje o dofinansowanie w kwocie 2.000 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów transportu. 
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Pani Paulina Smykowska – w ramach środków zaplanowanych w budżecie powiatu na 

pozostałą działalność w zakresie pomocy społecznej dostępne są środki na usługach  

w wysokości 3.500 zł. Wycieczka jest w terminie 23 – 25 października br.  

Dostaliśmy środki na wycieczkę w ramach programu „Podróże z klasą” dla uczniów Szkoły 

Specjalnej Przyspasabiającej do pracy.  Nie udało się pozyskać środków na wycieczkę dla 

uczniów Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 3, dlatego koszty tej wycieczki pokrywają uczestnicy. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i udzielić 

wsparcia finansowego na organizację trzydniowej wycieczki do Lublina dla uczniów 

Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 3 w dniach 23 – 25 października 2024 r. w kwocie 2.000 zł  

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów transportu ze środków zabezpieczonych w budżecie 

powiatu na pozostałą działalność w zakresie pomocy społecznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim i postanowił udzielić wsparcia finansowego na organizację trzydniowej wycieczki 

do Lublina dla uczniów Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 3 w dniach 23 – 25 października  

2024 r. w kwocie 2.000 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów transportu ze środków 

zabezpieczonych w budżecie powiatu na pozostałą działalność w zakresie pomocy społecznej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 16 października 2024 r. znak: PS.8031.40.2024 wraz  

z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 11 października 

2024 r. znak: ZSZ.493.6.2024 o udzielenie wsparcia finansowego trzydniowej wycieczki do 

Lublina dla uczniów Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 3, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Sekretarza Powiatu o zajęcie stanowiska w sprawie kontynuacji współpracy 

z Witaj Świecie! Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku dotyczącą dostępu w 2025 roku  

do systemu Witkac.pl programu służącego do zarządzania konkursami ofert  

na realizację zadań publicznych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Sekretarza Powiatu o zajęcie 

stanowiska w sprawie kontynuacji współpracy z Witaj Świecie! Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku 

dotyczącą dostępu w 2025 roku do systemu Witkac.pl programu służącego do zarządzania 

konkursami ofert na realizację zadań publicznych. 

 

Pani Paulina Smykowska - system Witkac.pl jest to program służący do zarządzania 

konkursami ofert na realizację zadań publicznych. Minimalna paczka to 50 ofert. Łączny koszt 

6.273 zł, w tym się mieści abonament roczny w wysokości 2.829 zł brutto. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na kontynuację współpracy z Witaj Świecie! Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku dotyczącą dostępu 

w 2025 roku do systemu Witkac.pl programu służącego do zarządzania konkursami ofert na 

realizację zadań publicznych i zaakceptować cenę dostępu do systemu 6.273 zł brutto w tym 

abonamentu rocznego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na kontynuację współpracy z Witaj Świecie! Sp. z o.o. z siedzibą 

w Słupsku dotyczącą dostępu w 2025 roku do systemu Witkac.pl programu służącego  

do zarządzania konkursami ofert na realizację zadań publicznych i zaakceptował cenę dostępu 

do systemu 6.273 zł brutto w tym abonamentu rocznego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 17 października 2024 r. znak: PS.524.5.2024 o zajęcie 

stanowiska w sprawie kontynuacji współpracy z Witaj Świecie! Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku 

dotyczącą dostępu w 2025 roku do systemu Witkac.pl programu służącego do zarządzania 

konkursami ofert na realizację zadań publicznych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Sekretarza Powiatu o zajęcie stanowiska w sprawie organizacji 

Powiatowego Jarmarku Bożonarodzeniowego wspólnie z Gminą Miejską Ciechocinek 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Sekretarza Powiatu o zajęcie 

stanowiska w sprawie organizacji Powiatowego Jarmarku Bożonarodzeniowego wspólnie  

z Gminą Miejską Ciechocinek. 

Gmina Miejska Ciechocinek zwróciła się do nas o wspólną organizację jarmarku, który cieszy 

się dużą popularnością. Jest dobra współpraca pomiędzy samorządami w tym zakresie. 

Ciechocinek to dobre miejsce na organizowanie tego typu jarmarków, przyciąga wielu ludzi. 

Pytanie czy robimy jarmark dwudniowy? 

 

Pani Paulina Smykowska - Jarmark Bożonarodzeniowy proponujemy dwudniowy. W tym 

roku remontowany jest deptak, na którym w ubiegłym roku był jarmark, w związku z czym 

Urząd Miejski w Ciechocinku proponuje zorganizować go w Parku Zdrojowym.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na organizację Powiatowego Jarmarku Bożonarodzeniowego wspólnie z Gminą Miejską 

Ciechocinek w terminie 7-8 grudnia 2024 r. w ciechocińskim Parku Zdrojowym. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na organizację Powiatowego Jarmarku Bożonarodzeniowego 

wspólnie z Gminą Miejską Ciechocinek w terminie 7-8 grudnia 2024 r. w ciechocińskim Parku 

Zdrojowym. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 17 października 2024 r. znak: PS.4040.4.2024 o zajęcie 

stanowiska w sprawie organizacji Powiatowego Jarmarku Bożonarodzeniowego wspólnie  

z Gminą Miejską Ciechocinek, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt aneksu do umowy zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie dnia 20 maja 2024 r. w sprawie realizacji 

programu „Aktywny samorząd”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie 

dnia 20 maja 2024 r. w sprawie realizacji programu „Aktywny samorząd”. 

Aneks dotyczy zmiany limitu środków finansowych w I transzy. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej  

z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie 

dnia 20 maja 2024 r. w sprawie realizacji programu „Aktywny samorząd”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Państwowym Funduszem 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie dnia 20 maja 2024 r. w sprawie 

realizacji programu „Aktywny samorząd”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 18 października 2024 r. znak: RS.070.1.8.2024 wraz z projektem aneksu do umowy 

zawartej z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą  

w Warszawie dnia 20 maja 2024 r. w sprawie realizacji programu „Aktywny samorząd”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt aneksu do umowy zawartej z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w dniu 

23 sierpnia 2024 r. o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Funduszu Pracy na 

realizację „Rządowego programu dofinansowania wynagrodzeń rodzin zastępczych 

zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024 – 2027”. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w dniu 23 sierpnia 2024 r. o udzielenie wsparcia 

finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację „Rządowego programu dofinansowania 

wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 

2024 – 2027”. 

Aneks dotyczy zmiany rachunku bankowego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej  

z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w dniu 23 sierpnia 2024 r. o udzielenie wsparcia 

finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację „Rządowego programu dofinansowania 

wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 

2024 – 2027”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim w dniu 23 sierpnia 2024 r. o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Funduszu 

Pracy na realizację „Rządowego programu dofinansowania wynagrodzeń rodzin zastępczych 

zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 2024 – 2027”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 21 października 2024 r. znak: RK.070.1.5.2024 wraz z projektem aneksu do umowy 

zawartej z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim w dniu 23 sierpnia 2024 r. o udzielenie wsparcia 

finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację „Rządowego programu dofinansowania 

wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących rodzinne domy dziecka na lata 

2024 – 2027”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie 

przeanalizowania przedłożonych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim uwag do protokołu z kontroli doraźnej przeprowadzonej 

w Zarządzie Dróg Powiatowych w zakresie zadań realizowanych z zastosowaniem 

ustawy Prawo zamówień publicznych w 2024 r. i podtrzymania przez zespół kontrolny 

stanowiska zawartego w protokole kontroli. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie przeanalizowania przedłożonych przez Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim uwag do protokołu z kontroli doraźnej 

przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych w zakresie zadań realizowanych  

z zastosowaniem ustawy Prawo zamówień publicznych w 2024 r. i podtrzymania przez zespół 

kontrolny stanowiska zawartego w protokole kontroli. 
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Pani Paulina Smykowska – 23 sierpnia 2024 r. na posiedzeniu Zarządu Powiatu został 

przedstawiony protokół z kontroli doraźnej przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych 

w zakresie zadań realizowanych z zastosowaniem ustawy Prawo zamówień publicznych  

w 2024 r. i wniesione przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim uwagi do tego protokołu. Zarząd Powiatu zobowiązał zespół kontrolny  

do ustosunkowania się do przedłożonych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych uwag 

do protokołu kontroli. Z przedłożonej informacji przez Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu wynika, że po ponownym przeanalizowaniu uwag zespół kontrolny 

podtrzymuje swoje stanowisko określone w protokole kontroli. Generalnie wszystkie 

zastrzeżenia nie mają większego znaczenia, bo nie miały wpływu na rozstrzygnięcie 

prowadzonych przez ZDP postępowań. Dyrektor ZDP kwestionuje niektóre zapisy protokołu 

kontroli. Kolejnym krokiem jest sporządzenie wystąpienia pokontrolnego, które będzie 

zawierało wszystkie stwierdzone nieprawidłowości i zalecenia pokontrolne. Wnoszę, żeby 

Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika do opracowania wraz z zespołem kontrolnym tego 

wystąpienia pokontrolnego we współpracy z Sekretarzem Powiatu, który koordynuje przebieg 

kontroli.  

 

Pani Lidia Tokarska – skąd się biorą rozbieżności interpretacyjne jeśli chodzi o stanowisko 

zespołu kontrolnego i Zarządu Dróg Powiatowych? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiem, nie uzyskałam takiej informacji.  

 

Pani Lidia Tokarska – Zarząd Powiatu oczekuje jasnej, klarownej odpowiedzi na pytanie, czy 

w Zarządzie Dróg Powiatowych zamówienia publiczne są prowadzone prawidłowo. Możemy 

przyjąć na podstawie wyników tej kontroli, że są prowadzone prawidłowo, z drobnymi 

uchybieniami formalnymi. 

 

Pani Paulina Smykowska – Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu, 

która prowadzi sprawy zamówień publicznych poinformowała mnie, że jedynym zaleceniem 

jakie będzie sformułowane to, że należy przestrzegać ustawy Prawo zamówień publicznych.  

Zanim wystąpienie pokontrolne wysłane zostanie do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 

przedstawię je Zarządowi Powiatu, żeby miał wiedzę co było nie tak i czy to było bardzo źle. 

Informacja zespołu kontrolnego jest taka jaka jest, innej nie udało mi się uzyskać.  

 

Pani Lidia Tokarska – Zarząd Dróg Powiatowych prowadzi przetargi na przebudowę dróg, 

które otrzymały dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych i tym samym podlegają szczegółowej 

kontroli instytucji współfinansującej zadanie. Do tej pory nie było zastrzeżeń. Niemniej, 

trzymamy rękę na pulsie, jeśli są niedociągnięcia to trzeba je poprawić.  

 

Pani Paulina Smykowska – Dyrektor ZDP w przedstawionych uwagach stwierdził, że to co 

zostało mu zarzucone podczas kontroli nie wynika wprost z przepisów ustawy Prawo zamówień 

publicznych tylko z dobrych praktyk. Kontrolujący uznali, że powinna być zachowana pewna 

procedura mimo, że nie ma odzwierciedlenia w ustawie. Jest przepychanka interpretacyjna. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

do wiadomości pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie 

przeanalizowania przedłożonych przez Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim uwag do protokołu z kontroli doraźnej przeprowadzonej  

w Zarządzie Dróg Powiatowych w zakresie zadań realizowanych z zastosowaniem ustawy 

Prawo zamówień publicznych w 2024 r. i podtrzymania przez zespół kontrolny stanowiska 

zawartego w protokole kontroli.  

Proponuję zobowiązać Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu do opracowania 

wraz zespołem kontrolnym projektu wystąpienia pokontrolnego, które powinno zawierać opis 

stwierdzonych niedociągnięć i nieprawidłowości, zalecenia, termin wykonania zaleceń  

i powiadomienia o sposobie ich realizacji, we współpracy z Sekretarzem Powiatu, który jest 

koordynatorem podejmowanych przez zespół kontrolny działań. Zarząd Powiatu czeka na 

wystąpienie pokontrolne i dalsze informacje w tym zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu w sprawie przeanalizowania przedłożonych przez Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim uwag do protokołu z kontroli doraźnej 

przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych w zakresie zadań realizowanych  

z zastosowaniem ustawy Prawo zamówień publicznych w 2024 r. i podtrzymania przez zespół 

kontrolny stanowiska zawartego w protokole kontroli.  

Zarząd Powiatu zobowiązał Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu  

do opracowania wraz zespołem kontrolnym projektu wystąpienia pokontrolnego, które 

powinno zawierać opis stwierdzonych niedociągnięć i nieprawidłowości, zalecenia, termin 

wykonania zaleceń i powiadomienia o sposobie ich realizacji, we współpracy z Sekretarzem 

Powiatu, który jest koordynatorem podejmowanych przez zespół kontrolny działań. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 października 2024 r. znak: 

RI.1711.1.2024 w sprawie przeanalizowania przedłożonych przez Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim uwag do protokołu z kontroli doraźnej 

przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych w zakresie zadań realizowanych  

z zastosowaniem ustawy Prawo zamówień publicznych w 2024 r. i podtrzymania przez zespół 

kontrolny stanowiska zawartego w protokole kontroli, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie skrócenia 

przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej terminu naboru 

wniosków o dofinansowanie w ramach programu pn. "Wymiana źródeł ciepła  

i poprawa efektywności energetycznej szkół” do 18 października 2024 r. z uwagi na 
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duże zainteresowanie i przekroczenie dostępnej alokacji i uznania za bezzasadny 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku oraz 

przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju  

i Inwestycji Powiatu w sprawie skrócenia przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej terminu naboru wniosków o dofinansowanie w ramach programu pn. 

"Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” do 18 października 2024 

r. z uwagi na duże zainteresowanie i przekroczenie dostępnej alokacji i uznania za bezzasadny 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku oraz przyjęcia 

do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków Zespołu 

Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Wyspiańskiego 4”. 

Sytuacja wygląda tak, że 18 października 2024 r. na stronie internetowej opublikowano 

informację, że nabór zakończył się 18 października 2024 r. o godzinie 15:00. 

Przygotowywaliśmy się do tego naboru. Wykonaliśmy audyt energetyczny. Zarząd Powiatu na 

posiedzeniu 14 października br. postanowił zawrzeć umowę z firmą Grant Thornton 

Frąckowiak Prosta spółka akcyjna z siedzibą w Poznaniu na opracowanie dokumentacji 

obejmującej sporządzenie wniosku o dotację w ramach ogłoszonego przez Narodowy Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej programu "Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół” za cenę 7.000 zł netto plus podatek Vat. Nabór wniosków 

miał trwać od 14 października do końca roku 2024, a zakończył się 18 października ponieważ 

wpłynęło bardzo dużo wniosków i nastąpiło przekroczenie dostępnej alokacji.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – wykonana została opinia ornitologiczna. 

 

Pani Lidia Tokarska – mało tego 14 października br. Zarząd Powiatu postanowił wnieść pod 

obrady Rady Powiatu  projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”. Sesja planowana jest na 29 października. Okazało się, 

że nabór wniosków zakończył się, 14 października się rozpoczął a 18 października zakończył.   

 

Pani Paulina Smykowska – w programie „Podróże z klasą” nabór trwał jeszcze krócej,  

10 minut. 

 

Pani Lidia Tokarska – musimy wyrazić niezadowolenie z przebiegu konkursów rządowych. 

To jest kpina z samorządów, które próbują aplikować w tych konkursach.  Cztery dni to 

zdecydowanie za mało. Przykro nam, że tak to się odbywa, że z dnia na dzień kończony jest 

nabór wniosków.  
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Pani Paulina Smykowska – zapisy w regulaminach konkursu są niepoważne. Najpierw 

powinna być ocena merytoryczna wniosku, żeby określić komu się należy dofinansowanie a 

komu nie.  W tych konkursach wnioski rozpatrywane są w kolejności wpływu, kto pierwszy 

ten lepszy.  

 

Pani Lidia Tokarska – skąd wiadomo, że złożone wnioski są właściwe.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – co jeśli wszystkie złożone wnioski zostaną odrzucone? 

 

Pani Paulina Smykowska – w programie „Poznaj Polskę” była taka sytuacja, że odrzucono 

wniosek, uwolniły się środki finansowe, nikogo o tym nie informując, i jak ktoś przypadkowo 

wszedł w tym czasie na stronę i złożył wniosek to dostał pieniądze.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – z przedłożonej przez Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu informacji wynika, że Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

pracuje nad pozyskaniem kolejnych środków na realizację programów poprawiających 

efektywność energetyczną szkół. 

 

Pani Lidia Tokarska – trzeba to cały czas sprawdzać. Nie składamy broni. Organizujemy 

dokumentację. Natomiast nie wywołujemy uchwały Rady Powiatu, bo nie wiemy czy będziemy 

mogli złożyć wniosek za miesiąc czy dwa, czy za trzy.  Jak trzeba będzie to wystąpimy do 

Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie sesji w trybie pilnym.  

 

Pan Ryszard Stępkowski – dokumenty musimy mieć przygotowane, żeby być pierwszym jak 

ogłoszą ponownie nabór wniosków. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

do wiadomości pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie skrócenia 

przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej terminu naboru 

wniosków o dofinansowanie w ramach programu pn. "Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół” do 18 października 2024 r. z uwagi na duże zainteresowanie 

i przekroczenie dostępnej alokacji.  

Proponuję uznać za bezzasadny projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

złożenie wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” w związku z brakiem możliwości 

złożenia wniosku w przedmiotowym programie i odstąpić od wniesienia go pod obrady Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego.  

Jednocześnie, proponuję wyrazić zgodę na kontynuowanie czynności podejmowanych przez 

Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu w celu przygotowania się do złożenia wniosku  

o dofinansowanie przedmiotowego zadania ze środków zewnętrznych w ramach udzielonych 

upoważnień przez Zarząd Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu w sprawie skrócenia przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej terminu naboru wniosków o dofinansowanie w ramach programu pn. "Wymiana źródeł 

ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” do 18 października 2024 r. z uwagi na duże 

zainteresowanie i przekroczenie dostępnej alokacji.  

Zarząd Powiatu  uznał za bezzasadny projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na złożenie wniosku oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa 

efektywności energetycznej budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego 

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” w związku z brakiem możliwości 

złożenia wniosku w przedmiotowym programie i odstąpił od wniesienia go pod obrady Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego.  

Jednocześnie, wyraził zgodę na kontynuowanie czynności podejmowanych przez Wydział 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu w celu przygotowania się do złożenia wniosku o dofinansowanie 

przedmiotowego zadania ze środków zewnętrznych w ramach udzielonych upoważnień przez 

Zarząd Powiatu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 21 października 2024 r. znak: 

RI.042.8.2024 w sprawie skrócenia przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej terminu naboru wniosków o dofinansowanie w ramach programu pn. 

"Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” do 18 października  

2024 r. z uwagi na duże zainteresowanie i przekroczenie dostępnej alokacji i uznania  

za bezzasadny projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków Zespołu Szkół Nr 1 Centrum Kształcenia Praktycznego w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Projekt aneksu do umowy zawartej z radcą prawnym A.K. dnia 19 grudnia  

2023 r. na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2024 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Projekt aneksu do umowy zawartej  

z radcą prawnym A.K. dnia 19 grudnia 2023 r. na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej  

w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2024 roku. 

 

Pani Paulina Smykowska - 19 grudnia 2023 r. Zarząd Powiatu zawarł z radcami prawnymi  

i adwokatami umowy na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2024 roku. Zgodnie z przepisami 

dostajemy dotację na realizację tego zadania. Jest to zadanie rządowe zlecone. Wyliczamy 

stawkę godzinową. Stawka na 2024 r. została ustalona na 63,77 zł brutto za godzinę i z taką 
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stawką zawarte zostały umowy. Nie ma znaczenia jeśli strona umowy prowadzi działalność  

i wystawia fakturę za wykonaną usługę. Mamy dwie osoby, które są zatrudnione na umowę 

zlecenie. W przypadku jednej osoby nie ma problemu, wystawia fakturę, nie ma tam kosztów 

pracodawcy, bo osoba ta pracuje.   Problem powstał w przypadku radcy prawnego, który został 

zatrudniony w Starostwie Powiatowym, który jednocześnie świadczy usługi w ramach 

nieodpłatnej pomocy prawnej. W momencie kiedy osoba ta jest pracownikiem Starostwa 

Powiatowego i ma umowę zlecenie, mamy obowiązek odprowadzić składki na ubezpieczenie 

społeczne i Fundusz Pracy. Powstają w tym przypadku koszty pracodawcy. Sytuacja wygląda 

tak, że rachunek został wystawiony na podstawie starych stawek, a nie mieliśmy 

zabezpieczonych środków w dotacji na poniesienie kosztów pracodawcy, które zostały pokryte 

ze środków Starostwa Powiatowego. Tego robić nie możemy, środki na ten cel powinny 

pochodzić z dotacji. Stąd przedłożony projekt aneksu do umowy, który wprowadza zapis, że 

„W przypadku konieczności opłacenia składek na ubezpieczenie społeczne i składek na fundusz 

pracy wynagrodzenie dla Zleceniobiorcy, o którym mowa w ust. 1 zostaje pomniejszone  

o koszty pracodawcy.”. Czyli w omawianym przypadku kwota  63,77 zł będzie brutto brutto.   

 

Pani Lidia Tokarska – czyli radca prawny ponosi wszystkie koszty pracodawcy.  

 

Pani Paulina Smykowska – tak. Od naszego pracownika zatrudnionego na umowę zlecenie 

musimy odprowadzić składki. Jeżeli np. ktoś z jakiegoś Urzędu Gminy pracuje w powiecie na 

umowę zlecenie to nie odprowadzamy składek. Tak to wygląda. Wynagrodzenie radcy 

prawnego musi zostać pomniejszone o składki i skorygowane od sierpnia.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk -  czy można z pracownikiem Starostwa Powiatowego zawrzeć 

dodatkowo umowę zlecenie, gdy macierzystą jednostką jest Starostwo? 

 

Pani Paulina Smykowska – tę umowę zawarł w 2023 r. Zarząd Powiatu. Osoba ta wyznaczona 

została przez Izbę Radców Prawnych.  

 

Pani Lidia Tokarska – jest to zawiły problem, ale wszystko jest zgodne z prawem.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy zawartej z radcą prawnym A.K. dnia 19 grudnia 2023 r. na świadczenie nieodpłatnej 

pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” 

w 2024 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z radcą prawnym A.K. dnia  

19 grudnia 2023 r. na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej powiatu aleksandrowskiego” w 2024 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 21 października 2024 r. znak: SK.0783.3.2024 wraz  

z projektem aneksu do umowy zawartej z radcą prawnym A.K. dnia 19 grudnia 2023 r.  

na świadczenie nieodpłatnej pomocy prawnej w ramach „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej 

powiatu aleksandrowskiego” w 2024 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała Kozala  

w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – 

Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała Kozala w Raciążku. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku wyszedł 

z inicjatywą nadania imienia zakładowi bł. bpa Michała Kozala. Zarząd Powiatu  

19 października 2023 r. wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury nadania imienia. Dyrektor 

pismem z dnia 10 października 2024 r. zwrócił się o nadanie zakładowi imienia. Nazwę 

podmiotu określa statut, który nadaje podmiot tworzący. Stąd przedłożony projekt uchwały  

w sprawie nadania statutu temu zakładowi.  

 

Pani Paulina Smykowska – jest problem z nadaniem samego imienia zakładowi. Ustawa  

o działalności leczniczej nie przewiduje procedury nadania imienia podmiotowi leczniczemu. 

Jedyną rzeczą, którą można zrobić jest zmiana statutu, w którym zmienia się nazwę zakładu.  

W zakładzie od lat funkcjonuje kaplica pod wezwaniem bł. Michała Kozala.  

Po zmianie przedmiotowego statutu konieczna będzie zmiana wszystkich dokumentów,  

w których jest użyta nazwa zakładu, w tym statutu Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi 

Leczniczo – Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała Kozala w Raciążku i wnieść pod obrady Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała 

Kozala w Raciążku i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 21 października 2024 r. znak: PS.8023.12.2024 wraz  

z pismem Dyrektora  Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku z dnia 10 października 2024 r. znak: 531/2024 i projektem uchwały Rady Powiatu 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Leczniczo – 

Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała Kozala w Raciążku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

      b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. a) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – jeżeli chodzi o wykonanie przez Zespół Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim ekspertyzy budowlanej części budynku po byłym internacie,  

o czym była mowa na posiedzeniu Zarządu Powiatu 14 października, dzwoniłem do Głównej 

Księgowej Zespołu Szkół Nr 1 CKP i okazuje się, że mają środki wolne na materiałach i na 

usługach, ale nie mają na wynagrodzeniach. W związku z tym, proponuję zdjąć z usług 

Starostwa Powiatowego i zwiększyć plan finansowy szkoły o 20 tys. zł z przeznaczeniem na 

wykonanie przedmiotowej ekspertyzy. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu na 2024 r. kwoty 20.000 zł na wykonanie ekspertyzy 

budowlanej części budynku po byłym internacie Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu na 2024 r. kwoty 20.000 zł na wykonanie ekspertyzy 

budowlanej części budynku po byłym internacie Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – kolejna sprawa wykonanie w bieżącym roku remontu części placu 

przy siedzibie Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. Zarząd Powiatu  

na posiedzeniu w dniu 14 października zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  
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do przeanalizowania planu finansowego jednostki i rozważenia wykonania zadania w ramach 

środków własnych. Dyrektor przedłożył informacje w tym zakresie. Proponuję zwiększenie  

w planie finansowym ZDP o kwotę 74.827 zł, w tym: zwiększenie o 103.000 zł  

z przeznaczeniem na remont placu przed siedzibą jednostki, zwiększenie o kwotę 18.353,00 zł 

z przeznaczeniem na wypłatę nagrody jubileuszowej, zmniejszenie o kwotę 20.000,00 zł 

środków na zakup usług i zmniejszenie o kwotę 26.526,00 zł środków z tytułu oszczędności na 

zadaniach inwestycyjnych. Ogólnie proponuję zwiększenie o 103.000 zł na remont parkingu. 

Część środków wygenerował Dyrektor w ramach planu finansowego jednostki. Dyrektor 

wykazał oszczędności na niektórych zadaniach, tj.: „zakup wraz z dostawą malarki (agregatu) 

do pasów drogowych” – oszczędność 17.725 zł, „opracowanie dokumentacji na poprawę 

infrastruktury drogowej dróg powiatowych” – oszczędności 8.801 zł, „przebudowa drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku ul. Zamkowej w miejscowości 

Raciążek – etap II” – oszczędności 3.272,62 zł, „Modernizacja budynku gospodarczego – 

stodoły” – oszczędności 2.882 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu na 2024 r. kwoty 103.000 zł na wykonanie remontu części 

placu przy siedzibie Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu na 2024 r. kwoty 103.000 zł na wykonanie remontu części placu przy 

siedzibie Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

17 października 2024 r. znak: DUDiM.071.25.2.2024 w sprawie środków finansowych na 

remont placu przed siedzibą jednostki, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania 

zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 328.983,94 zł, w tym:  

1) dział 700 Gospodarka mieszkaniowa, rozdział 70005, §0770 – zwiększenie o kwotę 

43.045,00 zł dochodów uzyskanych z tytułu sprzedanych garaży będących własnością 

powiatu; 

2) dział 750 Administracja publiczna, rozdział 75011, §2360 – zwiększenie o kwotę  

8.000,00 zł dochodów uzyskanych z tytułu opłat za użytkowanie wieczyste gruntów Skarbu 

Państwa; 

3) dział 750 Administracja publiczna rozdział 75020, §0690 –  zwiększenie o kwotę 500,00 zł 

dochodów z tytułu sprzedaży dzienników budowy i opłat za ksero; 
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4) dział 750 Administracja publiczna rozdział 75075, §0960 –  zwiększenie o kwotę  

2.500,00 zł dochodów z tytułu darowizny otrzymanej z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego - nagroda za udział w konkursie „Kwaśne i przaśne 

potrawy żniwne”;  

5) dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, rozdział 

75618, §0570 i §0920 – ogółem zwiększenie o kwotę 5.500,00 zł z tytułu kar za 

nieterminową rejestrację pojazdów; 

6) dział 758 Różne rozliczenia, rozdział 75814, §0920 - ogółem zwiększenie o kwotę  

6.031,94 zł, z tytułu odsetek od rachunków bankowych powiatu; 

7) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85202, §0830 – zwiększenie o kwotę 75.000,00 zł,  

z tytułu odpłatności za pobyt mieszkańców w DPS w Zakrzewie; 

8) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85203, §2110 – ogółem zwiększenie o kwotę  

6.518,00 zł z tytułu dotacji z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi; 

9) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział 85321, §2100 - 

zwiększenie o kwotę 100,00 zł z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli 

Ukrainy z przeznaczeniem na bieżącą działalność zespołu do spraw orzekania  

o niepełnosprawności; 

10) dział 855 Rodzina, rozdział 85508, §2100 - zwiększenie o kwotę 3.034,00 zł z tytułu 

środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli Ukrainy z przeznaczeniem na 

finansowanie pobytu dzieci obywateli Ukrainy umieszczonych w systemie pieczy 

zastępczej; 

11) dział 855 Rodzina, rozdział 85508, §2130 - zwiększenie o kwotę 14.418,00 zł 

z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 2024-2027”, 

ustanowionego uchwałą nr 63 Rady Ministrów z dnia 19 czerwca 2024 r. – rez.cel.poz.16; 

12) dział 855 Rodzina, rozdział 85510, §2130 - zwiększenie o kwotę 109.606,00 zł 

z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 2024-2027”, 

ustanowionego uchwałą nr 63 Rady Ministrów z dnia 19 czerwca 2024 r. – rez.cel.poz.16; 

13) dział 855 Rodzina, rozdział 85510, §2320 - zwiększenie o kwotę 39.731,00 zł z tytułu 

otrzymanych dotacji z innych powiatów za pobyt dzieci w placówce socjalizacyjnej; 

14) dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92195, §2700 – zwiększenie 

o kwotę 15.000,00 zł z tytułu otrzymanego grantu od Spółki Operator Gazociągów 

Przemysłowych GAZ-SYSTEM S.A.  z siedzibą w Warszawie (drzewa blisko nas). 

Po dokonaniu zmian planowane dochody budżetu wyniosą 106.068.616,49 zł.  

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 78.983,94 zł. Po stronie wydatkowej dokonano zmian 

zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych dotacji, a także zabezpieczono środki  

w wysokości: 

1) 75.000,00 zł w planie finansowych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie  

z przeznaczeniem na bieżącą działalność (zakup materiałów i wyposażenia oraz energii); 

2) 109.606,00 zł w planie finansowym Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim 

zgodnie z decyzją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z przeznaczeniem na realizację 



22 
 

 

 

 

rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 2024-2027”; 

3) 28.437,00 zł w planie finansowym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim zgodnie z decyzją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego  

z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 2024-2027” 

oraz na prace związane z remontem parkingu; 

4) 35.000,00 zł w planie finansowym Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

z przeznaczeniem na nasadzenia drzew na terenie szkoły (grant od Spółki Operator 

Gazociągów Przemysłowych GAZ-SYSTEM S.A. z siedzibą w Warszawie - drzewa blisko 

nas (15.000 zł) oraz wykonanie ekspertyzy budowalnej części budynku po byłym internacie 

(20.000 zł);  

5) 74.827,00 zł w planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z tego: 

- zwiększenie o kwotę 103.000,00 zł z przeznaczeniem na remont placu przed siedzibą 

jednostki, 

- zwiększenie o kwotę 18.353,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę nagrody jubileuszowej, 

- zmniejszenie o kwotę 20.000,00 zł środków na zakup usług, 

- zmniejszenie o kwotę 26.526,00 zł środków z tytułu oszczędności na zadaniach 

inwestycyjnych;  

Dokonano również zmniejszenia środków w planach finansowych jednostek, z tego: 

1) 205.886,06 w planie finansowym Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim,  

na które składają się: 

- zwiększenie o kwotę 31,94  zł z przeznaczeniem na zadania oświatowe z Funduszu Pomocy 

dla obywateli Ukrainy; 

- zwiększenie o kwotę 6.518,00 zł dotacji dla Środowiskowego Dom Samopomocy 

Szymonówka Fundacji im. Brata Alberta w Nieszawie z przeznaczeniem na bieżącą 

działalność;  

- zwiększenie o kwotę 9.027,00 zł środków z przeznaczeniem na bieżącą działalność 

Zespołu ds. orzekania o niepełnosprawności (wynagrodzenia komisji); 

- zwiększenie o kwotę 1.500,00 zł środków z przeznaczeniem na dotacje celowe 

przekazywane innym jednostką samorządu terytorialnego (rodziny zastępcze); 

- zmniejszenie o kwotę 67.000,00 zł środków z przeznaczeniem na gospodarkę 

mieszkaniową (wycofanie udziału własnego w wydatkach na podstawie decyzji Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego); 

- zmniejszenie o kwotę 12.000,01 zł z przeznaczeniem na zadania związane z gromadzeniem 

środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska na 2024 r., 

- zmniejszenie o kwotę 143.962,99 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność urzędu,  

w tym: zmniejszenie o kwotę 4.033,99 zł środków na zakup usług, zwiększenie o kwotę 

2.500,00 zł środków na promocję (środki z darowizny), zmniejszenie o w kwotę 

250.000,00 zł środków na zadanie Cyberbezpieczny Samorząd - wzmocnienie  

i podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa – środki zostaną wykorzystane w roku 2025, 

zwiększenie o kwotę 107.571,00 zł środków na zakup sprzętu komputerowego na potrzeby 

urzędu (wymiana starego sprzętu – brak możliwości zakupu licencji);   
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2) 28.534,35 zł w planie finansowym Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w związku z rezygnacją realizacji zadań inwestycyjnych w roku 2024 r. 

Pozostałych zmian dokonano poprzez uwzględnienie wniosków kierowników/dyrektorów 

jednostek organizacyjnych powiatu związanych z przesunięciami w planach finansowych 

umożliwiając w ten sposób bieżące funkcjonowanie. 

Zmiany w zadaniach inwestycyjnych przedstawiłem w załączonej do uzasadnienia tabeli. 

Zarząd Dróg Powiatowych rozliczył częściowo inwestycje i tak:  „zakup wraz z dostawą 

malarki (agregatu) do pasów drogowych” – zmniejszenie o kwotę 17.725 zł, „opracowanie 

dokumentacji na poprawę infrastruktury drogowej dróg powiatowych” – zmniejszenie o kwotę  

8.801 zł. Zwiększenie o 107.571 zł w Starostwie Powiatowym na „Zakup  sprzętu 

komputerowego”. Zakup tego sprzętu planowany był na 2025 r. Niemnie z uwagi na 

niezrealizowane zadania, m.in. „dostawa i montaż garażu z przeznaczeniem na pomieszczenie 

gospodarcze” – 20.000 zł i „opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej  

na przebudowę łazienek dla potrzeb osób niepełnosprawnych oraz łazienki na piętrze” -   

18.000 zł w SPS Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, rozliczenie części inwestycji przez ZDP 

oraz dodatkowe wpływy ze sprzedaży garaży, jest możliwość dokonania zakupu sprzętu 

komputerowego w bieżącym roku. Zabrakło 23.000 zł, żeby dokonać zakupu sprzętu  

w planowanym zakresie.  

 

Pani Lidia Tokarska - mamy stare komputery, stare oprogramowanie, stary system nie 

wspierany i musimy je wymienić. Nie wystarczy zmiana samego oprogramowania. Niestety 

musimy sprzęt ten wymienić.  

Kolejny problem to wymiana krzeseł biurowych. Zgodnie z przepisami nasze krzesła nie 

spełniają norm.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – zakup krzesła to średnio koszt 1.000 zł. Potrzebnych jest 70 krzeseł.  

 

Pani Lidia Tokarska – Państwowa Inspekcja Pracy już zaczęła sprawdzać czy pracownicy 

mają odpowiednie krzesła.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – z krzesłami poczekamy jeszcze. 

Proponuję przesunięcie kwoty 30.000 zł z „wykonania prac remontowo- konserwatorskich 

związanych z usunięciem zawilgocenia piwnicy i elewacji zabytkowego budynku Pałacu 

Trojanowskich” na „odrestaurowanie zewnętrzne zabytkowego budynku pałacu 

Trojanowskich”. 

Proponuję zmniejszenie na zadaniach „wzmocnienie infrastruktury IT i zabezpieczeń sieci  

w ramach projektu Cyberbezpieczny Samorząd” o kwotę 147.600 zł i 32.400 zł. W tym roku 

nie zrealizujemy części zadań. Ogółem proponuję zmniejszenie o 250.000 zł planu Starostwa 

Powiatowego z zadania Cyberbezpieczny Samorząd.  W tym roku nie zrealizujemy części 

zadań.  Zostawiłem tylko 5.000 zł na wykonanie audytu. Te 250.000 zł należy zabezpieczyć  

w budżecie przyszłorocznym.  

Po dokonaniu zmian planowane wydatki budżetu wyniosą 109.254.774,49 zł. 
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W związku ze zmianami dokonanymi w budżecie powiatu zmniejszeniu ulegnie deficyt 

budżetu o kwotę 250.000,00 zł i wyniesie 3.186.158,00 zł. Automatycznie środki te znajdą się 

w wydatkach roku kolejnego, więc zmieni się deficyt roku kolejnego.  

 

Pani Paulina Smykowska – jeżeli chodzi o Cyberbezpieczny Samorząd to mieliśmy 

zaplanowane 255.000 zł na realizację zadań z otrzymanego grantu, w tym miał być kupiony 

serwer z oprogramowaniem, wdrożenie i audyt KRI. W tym roku wykonany zostanie audyt 

KRI. Serwer kupuje się z oprogramowaniem. Microsoft miał wypuścić nowe oprogramowanie 

do tego serwera w sierpniu tego roku, oprogramowanie już jest ale nie jest jeszcze przekazane 

do sprzedaży. Możemy kupić serwer z oprogramowaniem z 2022 r., skraca nam się 

automatycznie o trzy lata wsparcie. Dlatego czekamy na nowe oprogramowanie, żeby 

wydłużyć wsparcie do tego serwera. Ma się pojawić w sprzedaży po 25 listopada, ale nie jest 

to w żaden sposób potwierdzona informacja. Nie chcemy kupować serwera ze starym 

oprogramowaniem. Dlatego proponujemy przesunąć realizację tego zadania na przyszły rok.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt 

uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024 i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2024 i postanowił wnieść pod obrady 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. b) Projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2024 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2024 – 2029 i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 

2029 i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o wprowadzenie do porządku obrad VI  sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

projektów uchwał Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. Wniosek do Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad VI  sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego projektów uchwał Rady Powiatu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć wniosek do Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad VI  sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego niżej wymienione projekty uchwał, tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029 wraz  

z prognozą oddziaływania na środowisko, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała Kozala w Raciążku, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił złożyć wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego o wprowadzenie do porządku obrad VI  sesji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego niżej wymienione projekty uchwał, tj.: 

1) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029 wraz  

z prognozą oddziaływania na środowisko, 

2) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku, 

3) projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Leczniczo – Opiekuńczemu im. bł. bpa Michała Kozala w Raciążku, 

4) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/423/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2024, 

5) projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XLVI/424/2023 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2024 – 2029. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Paulina Smykowska – do 31 października Zarząd Powiatu zobowiązany jest przekazać 

Radzie Powiatu informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

Nie damy rady przygotować tej informacji na sesję, która planowana jest na 29 października. 

Proszę o zwołanie Zarządu Powiatu w tym celu najlepiej na 29, czy 30 października. Informacja 

ta nie musi wejść na sesję 29 października. Organ wykonawczy jednostki samorządu 

terytorialnego, w terminie do 31 października, jest zobowiązany do przedstawienia organowi 

stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny.  

 

Wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o wprowadzenie  

do porządku obrad VI  sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego projektów uchwał Rady 

Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Projekt umowy z firmą e-Instytucja.pl Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie  

na utrzymanie systemu teleinformatycznego e_Urząd udostępnionego  

za pośrednictwem portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz projekt umowy powierzenia przetwarzania danych. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.16. Projekt umowy z firmą e-Instytucja.pl 

Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na utrzymanie systemu teleinformatycznego e_Urząd 

udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego 

w Aleksandrowie Kujawskim oraz projekt umowy powierzenia przetwarzania danych. 
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Pani Paulina Smykowska – realizowaliśmy projekt „Cyfrowy powiat”. W ramach tego 

programu mieliśmy e-Urząd, czyli składanie wniosków za pośrednictwem tej aplikacji. Było to 

robione pod system „kolejkowo”. Na dzisiaj działa system umawiania wizyt w Wydziale 

Komunikacji w punkcie odbioru dowodów rejestracyjnych.  Ta umowa dotyczy tego, że my 

musimy utrzymać trwałość projektu „Cyfrowy powiat” dwa lata. Te dwa lata mijają nam  

w listopadzie 2025 r. Licencję mieliśmy, natomiast samo utrzymanie i aktualizacja wymaga 

zawarcia dodatkowej umowy. Umowa ta była od lipca negocjowana przez osobę, która pełni 

funkcję wsparcia informatycznego w Starostwie Powiatowym. Prowadzone były rozmowy, 

żeby dołożyli nam e-Kancelarię, tj. system, który pozwala na to, że jak ktoś składa wniosek 

przez e-Urząd to przez ten e-Urząd możemy odpowiedzieć na ten wniosek. Do tej pory ten 

system był na tyle ubogi, że nie mieliśmy e-Kancelarii, wniosek wpływał na ePUAP  

i wnioskodawca nie otrzymywał żadnej odpowiedzi, tą samą drogą, którą złożył wniosek. Przy 

systemie e-Kancelarii odpowiedź jest zwrotna przez ten sam system. Umowa zakłada 

utrzymanie tego projektu do końca grudnia 2025 r. Mam nadzieję, że do końca grudnia 2025 r. 

zaczniemy wprowadzać EZD, tj. Elektroniczne Zarządzanie Dokumentacją i będziemy mogli 

zrezygnować z e-Urzędu. W tej chwili składanie wniosków przez e-Urząd działa, wpływają one 

przez ePUAP, muszą być potwierdzone podpisem kwalifikowanym lub profilem zaufanym.    

Przedkładam umowę  na utrzymanie systemu teleinformatycznego e_Urząd dla Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz umowę powierzenia przetwarzania danych. 

Cena 11.900 zł netto plus 23% podatku VAT. Płatność jest jednorazowa w tym roku. 

Dodatkowo do końca roku trzeba będzie jeszcze wykupić certyfikat na potrzeby integracji  

z Krajowym Węzłem Identyfikacji Elektronicznej, który traci ważność. Jego koszt to 1.500 zł. 

EZD będzie zintegrowane z E-Doręczeniami, które wchodzą od 1 stycznia 2025 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę 

z firmą e-Instytucja.pl Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na utrzymanie systemu 

teleinformatycznego e_Urząd udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz aplikacji 

mobilnej dla Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim do 31 grudnia 2025 r.  

za cenę 11.900 zł netto plus 23% podatku VAT oraz umowę powierzenia przetwarzania danych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z firmą e-Instytucja.pl Sp. z o.o. z siedzibą  

w Warszawie na utrzymanie systemu teleinformatycznego e_Urząd udostępnionego  

za pośrednictwem portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim do 31 grudnia 2025 r. za cenę 11.900 zł netto plus 23% podatku 

VAT oraz umowę powierzenia przetwarzania danych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 21 października 2024 r. wraz z projektem umowy z firmą  

e-Instytucja.pl Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na utrzymanie systemu teleinformatycznego 

e_Urząd udostępnionego za pośrednictwem portalu oraz aplikacji mobilnej dla Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim oraz projekt umowy powierzenia przetwarzania 

danych, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:52. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


